

Protokół nr 53/2007
z posiedzenia Zarządu Powiatu Tucholskiego
odbytego w dniu 30 października 2007 r.

Obecni:

Starosta Tucholski Piotr Mówiński
Wicestarosta Tucholski Tadeusz Zaborowski
Członek Zarządu Piotr Broszkiewicz
Członek Zarządu Bogusław Szramka
Skarbnik Powiatu Krystyna Siniło
Sekretarz Powiatu Marek Wolski
Inspektor w WOSOIZK Krzysztof Szulczyk

Starosta powitał zebranych i otworzył posiedzenie Zarządu Powiatu Tucholskiego.

1. Zarząd rozpatrzył wniosek Polskiego Związku Wędkarskiego w Tucholi w sprawie dofinansowania przedsięwzięcia polegającego na zarybieniu jesiennym jezior Głębołek i Trzcionek w Tucholi ze Środków Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Zarząd zdecydował o udzieleniu dotacji w wysokości 1500 zł.
2. Zarząd analizował kwestię inwestycji drogowych na najbliższe lata. Zarząd zaproponował podpisanie porozumień z gminami, w których Powiat zamierza przeprowadzić prace na drogach powiatowych czyli: Cekcyn, Śliwice, Kęsowo, Tuchola. Zgodnie z posiadanymi informacjami dofinansowanie ze środków unijnych jak i ministerialnych będzie na poziomie 50% Zarząd proponuje więc ująć w porozumieniu udział gmin w inwestycjach na poziomie 25%. Zarząd proponuje by porozumienia zawierały zapis, że każdy z samorządów pokryje te koszty inwestycji, które leżą w jego kompetencji.
Zarząd analizował także treść aktualnego porozumienia z gminą Cekcyn dotyczącego wspólnej realizacji inwestycji pn. Przebudowa dróg powiatowych w Cekcynie. Mając na względzie brak informacji co do zasad ubiegania się o dofinansowanie na inwestycje drogowe i przewidywaną wysokość dofinansowania na poziomie 50% Zarząd uznał, że nie widzi możliwości realizacji ww. porozumienia. Zarząd podjął uchwałę **Nr 53/109/2007** w sprawie wyrażenia zgody na wypowiedzenie porozumienia z Gminą Cekcyn dotyczącego wspólnej realizacji inwestycji pn. Przebudowa dróg powiatowych w Cekcynie (**4-0-0**).
3. Starosta poinformował, że dnia 5 listopada 2007 roku odbędzie się spotkanie w wójtami w sprawie działania Lokalnej Grupy Działania „Bory Tucholskie”, zarządzania kryzysowego oraz oznakowania dróg gminnych.
4. Starosta poinformował, że uczestniczył w szkoleniu w zakresie zarządzania kryzysowego. Ważną informacją uzyskaną podczas szkolenia jest możliwość zwrócenia się w sytuacjach kryzysowych bezpośrednio do jednostki wojskowej o pomoc. Szkolenie było także poświęcone komunikacji ze społeczeństwem w sytuacjach kryzysowych.
5. Wicestarosta poinformował, że uczestniczył w spotkaniu dotyczącym obchodów 140-lecia działania Organizacji Kółek Rolniczych, które odbędą się

- dnia 1 grudnia 2007 w Inowrocławiu. Wicestarosta poinformował, że zaproponował udział w tej uroczystości orkiestry Technikum Leśnego.
6. Starosta poinformował, że w dniu wczorajszym uczestniczył w odbiorze prac w Domu Pomocy Społecznej. Został dokonany odbiór wraz z wykazem usterek, które są do wykonania w terminie do 30 października br. Jeżeli nie zostaną usunięte usterki w tym terminie zostanie nałożona kara umowna na wykonawcę. W związku z licznymi problemami w komunikacji z wykonawcą zostanie wykonana ekspertyza powykonawcza upoważniająca starostwo do odrzucenia oferty tego wykonawcy. Należy także podjąć działanie w celu znalezienia osoby, która poprowadziłaby nadzór inwestorski na rzecz powiatu. W sprawie DPS Starosta uważa również, że należałoby podjąć rozmowy z konserwatorem zabytków w sprawie wymiany okien w tym obiekcie.
 7. Wicestarosta poinformował, że prace remontowe w Warsztatach Terapii Zajęciowej są daleko posunięte i prace przebiegają we właściwym tempie.
 8. Wicestarosta poinformował, że zamierza spotkać się w Burmistrzem Tucholi w sprawie ścieżek rowerowych i w chwili obecnej czeka na ustalenie terminu spotkania.
 9. Zarząd zapoznał się z pismem z Komendy Powiatowej Policji w sprawie nie zanotowania zgłoszenia aktów wandalizmu na obiektach przy ul. Piastowskiej 30.
 10. Skarbnik poinformowała o następujących sprawach dotyczących przygotowania projektu budżetu:
 - w projekcie budżetu wydatki muszą mieć wyraźnie wskazane zadanie inwestycyjne i zadania bieżące,
 - kwestie wydatków majątkowych należy do wyłącznej kompetencji Rady Powiatu,
 - wysokość środków na dotacje określa Rada Powiatu, a Zarząd może dokonywać zmian,
 - dotacje dla spółek wodnych mogą być udzielane tylko z PFOŚiGW, nie z budżetu,
 - Rada może upoważnić zarząd do dokonywania przeniesień pomiędzy rozdziałami i §,
 - Rada może scedować upoważnienie do dokonywania przeniesień między § na kierowników jednostek,
 - modernizacja i adaptacja są zakwalifikowane jako inwestycje.
 11. W sprawie projektu budżetu na 2008 rok uzgodniono, że w projekcie zostanie ujęty zapis o pozyskaniu środków na budowę sali sportowej przy ZSLiT w kwocie 1 mln. Uzgodniono także, że środki na dokumentację projektową drogi 1015 C zostanie ujęte jako prefinansowanie.
 12. Sekretarz poinformował o następujących sprawach:
 - na konferencji w sprawie osób niepełnosprawnych wskazywano na wysokie kwalifikacje osób niepełnosprawnych, na wysoki procent bezrobocia w tej grupie oraz na fakt niskiego stopnia zatrudnienia osób niepełnosprawnych w administracji i nie wykorzystywanie przez samorzady możliwości jakie daje PFRON.

Ustalono, że przy ogłaszaniu konkursów będzie ujęty zapis, że do udziału w konkursie zaprasza się także osoby niepełnosprawne.

- jest przygotowywane zarządzenie w sprawie zasad przeprowadzania oceny kwalifikacyjnej pracowników i 3 oceny nie zostały jeszcze przeprowadzone,
 - wpłynęło pismo z Urzędu Skarbowego w sprawie korekty oświadczeń majątkowych i w związku z tym należy niezwłocznie złożyć korekty w tej sprawie,
 - odbyło się Walne Zebranie Stowarzyszenia Rodziców Dzieci Specjalnej Troski i został wybrany nowy zarząd,
 - odbyła się konferencja na temat narkotyków – sygnały są niepokojące, wykładający terapeuta poinformował, że podczas dyżuru odwiedziło go ok. 20 osób, zostały zakupione testy antynarkotykowe, które rozeszły się bardzo szybko, został złożony wniosek do budżetu na przyszły rok Skarbink – zaproponowała, że by środki te zostały zaplanowane w szkołach bezpośrednio i żeby nie obciążało to kosztów samego starostwa,
 - do budżetu został zgłoszony również wniosek odnośnie zakupu elementów odblaskowych dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych.
Jak poinformował Pan Krzysztof Szulczyk został złożony wniosek do Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu Drogowego o wsparcie na zakup elementów odblaskowych bądź też o przekazanie powiatowi takich elementów odblaskowych,
 - wprowadzenie mapy numerycznej jest warunkiem wprowadzenia e-mapy czyli jednego z elementów e-urzędu i należy uwzględnić potrzeby w tym zakresie.
13. Sekretarz przedstawił wniosek Wójta gminy Cekcyn dotyczący uzgodnienia projektów miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego dla działek 114/1, 815/6, 815/6 w Cekcynie oraz zmian w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy usługowo mieszkaniowej na działce nr 111 w Cekcynie. Sekretarz poinformował, że zostało to sprawdzone pod względem merytorycznym przez Kierownika Referatu Budownictwa. Zarząd zaopiniował pozytywnie przedstawiony projekt.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała:

Katarzyna Puczyńska

Zarząd Powiatu

Piotr Mówiński 

Tadeusz Zaborowski

Bogusław Szramka

Piotr Broszkiewicz